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ZAPISNIK 

3. SEJE SVETA STARŠEV OŠ GORNJA RADGONA V ŠOLSKEM LETU 

2023/2024, KI JE POTEKALA V  TOREK, 21. MAJA 2024, OB 17. URI V  

VELIKI ZBORNICI OSNOVNE ŠOLE 

 

Dnevni red: 

 

1. Pozdrav, sprejem dnevnega reda in ugotovitev prisotnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje sveta staršev v šolskem letu 2023/24 

3. Pisno soglasje za nabavo delovnih zvezkov za posamezni razred za šolsko leto 2024/25 – 

ravnatelj, g. Dejan Kokol 

4. Vprašanja, predlogi in pobude staršev 

5. Razno 

 

Vabljeni: 

- članice in člani Sveta staršev OŠ Gornja Radgona (28) 

- Dejan Kokol, ravnatelj šole 

- Silva Vračko, pomočnica ravnatelja 

- Nuša Zagorc, pomočnica ravnatelja 

 

Predsednik sveta staršev: 

Tomaž Munda 

 

 

Prisotnih 19 članov: 

Kežman Mateja (1. a), Dušan Knaus (1. b), Anita Hajdinjak (2. b), Janja Munda (2. c), Mateja Primožič 

(3. a), Martina Erdela (3. b), Blaž Kolar (4. b), Renata Klemenčič (4. c), Helena Krajnc (5. a), Tomaž 

Munda (5. c), Karmen Zorko Vukan (6. a), Jana Štrakl (6. c), Istok Kuzma Simrajh (7. a), Matej Hafner 

(8. a), Andreja Logar (8. b), Monika Žnidarič (8. c), Angela Štanta (9. b), Vito Kraner (9. c) in Marjanca 

Bevk (PŠ).  

Opravičeno odsotni: 

Sašo Kokol (1. c), Anja Rakuša Brus (2. a), Tanja  Dolamič (3. c), Petra Vršič Fras (4. a),  Boštjan 

Jaušovec (5. b), Lucija Pečovnik (6. b), Diana Oman (7. b), Rajko Capl (7. c) in Nataša Švab (9. a).  

Ostali prisotni: ravnatelj šole Dejan Kokol, pom. ravnatelja Nuša Zagorc in pom. ravnatelja Silva 

Vračko. 
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K1.) Pozdrav, sprejem dnevnega reda in ugotovitev prisotnosti 

Sklicatelj 3. seje Tomaž Munda, predsednik Sveta staršev, je nagovoril in pozdravil vse prisotne v zbornici 

šole ter preveril sklepčnost. Prisotnih je bilo 19 od 28 izvoljenih članov Sveta staršev za šolsko leto 

2023/24, zato je predlagal sprejem dnevnega reda.  

SKLEP 1:  Vsi prisotni so soglasno potrdili dnevni red.  

 

K2.) Pregled in potrditev zapisnika 2. seje sveta staršev v šolskem letu 2023/24 

 

Predsednik sveta staršev je na kratko predstavil zapisnik in sklepe 2. seje sveta staršev. Dodatnih vprašanj 

ni bilo. 

Predlagana je bila le sprememba pri zapisu – jedilnica ima premalo pitnikov – pripomba je bila izražena 

s strani 8. a in ne 8. b razreda. 

SKLEP 2: Vsi prisotni člani sveta staršev so soglasno potrdili zapisnik 2. seje sveta staršev.  

 

K3.) Pisno soglasje za nabavo delovnih zvezkov za posamezni razred za šolsko leto 2024/25 – 

ravnatelj Dejan Kokol 

 

Ravnatelj je najprej prijazno pozdravil vse prisotne. 

Po ustaljeni praksi, v skladu s pravilniki in zakonodajo, ima svet staršev vsako leto pravico in dolžnost, 

da presoja in glasuje o predlogu učbeniškega sklada oz. o nabavi učbenikov in delovnih zvezkov za 

prihodnje šolsko leto za učence od 1. do 9. razreda ter podružnične šole dr. Janka Šlebingerja.  

Večja sprememba je v 1. razredih, kjer so se učiteljice, bodoče razredničarke, odločile za zmanjšanje 

števila delovnih zvezkov. Od prvega do tretjega razreda je sedaj že nekaj časa praksa, da jih financira 

pristojno ministrstvo oz. država. 

Žal je zaznano skupno povišanje cen gradiva s strani založnikov. 

Veliko se je o smiselnosti vseh potrebnih delovnih zvezkov že govorilo s celotnim učiteljskim zborom, ki 

so ponovno v skladu z različnimi usmeritvami in strokovnimi aktivi o tem presojali. 

Za učbeniško gradivo se odločajo vsi učitelji za določeno generacijo, ki poučujejo določen predmet, 

morajo se uskladiti in kot aktiv pripraviti predlog. Postopoma vsako leto stvari dokupujemo, obnavljamo 

in zamenjujemo, kolikor nam finančna sredstva to omogočajo. Vso gradivo praviloma nabavimo od enega 

založnika, ker je za šolo to ugodneje.  
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Pri podružnični šoli je nekoliko drugače, ker teh učbenikov oz. delovnih zvezkov v običajni knjigarni ni 

zaradi manjših naklad, jih naročimo samo pri založbi v Kranju, posledično so v zvezi s tem tudi drugačni 

stroški. 

Vprašanje predstavnice 4. razreda  

Še vedno se uporablja veliko učnega gradiva, posledično določeni delovni zvezki (DZ) pri nekaterih 

učiteljih ostajajo neizpolnjeni. Nekateri učitelji poučujejo brez DZ (g. Borovšak pri glasbi idr.). Moj 

argument je bil vedno znižanje stroškov staršem, manjši pritisk na učitelje (ker DZ ne morejo biti v celoti 

izpolnjeni), opaža se slabša pisava učencev... 

Odgovarja pomočnica ravnatelja Silva Vračko 

Te usmeritve so povezane z avtonomno presojo učiteljev, podana je tudi usmeritev k zmanjševanju števila 

delovnih zvezkov in prehod na drugačne metode. Pristojnost učiteljev je, da o tem temeljito presodijo, kaj 

je za njihovo izvedbo pouka ustrezneje ali bolj vzpodbudno. Osebno imam raje delovne zvezke, glede na 

prejšnje pomisleke, a v celoti izpolniti se ne morejo, ker kot takšni lahko vsebujejo tudi snov, ki ni v skladu 

z učnim načrtom. Pogosto učitelji izbiramo naloge glede na sposobnost učencev. Zgodi se tudi, da učenci 

po odsotnosti pri pouku, nalog, ki so jih reševali sošolci v tem času, ne opravijo. 

Izpolnjenost delovnih zvezkov je lahko odvisna tudi od posameznih učencev, saj so le ti njihova opora pri 

učenju in vajah tako doma kot v šoli. 

Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

Nikjer ni predpisano, da morajo biti delovni zvezki polni. Tudi določene vsebine učitelji presodijo ali so 

nujne oz. smiselne. Sam pa vztrajam pri tem, kjer učitelji delovne zvezke zahtevajo, naj jih tudi polnijo. 

SKLEP 3: Vsi prisotni člani sveta staršev so se seznanili in soglasno potrdili sklep za nabavo delovnih 

zvezkov in gradiv za posamezni razred za šolsko leto 2024/25 za MŠ in PŠ. 

 

K4.) Vprašanja, predlogi in pobude staršev 

 

5. a razred 

S strani staršev sem prejela informacije o prestrašenih otrocih ob izvajanju šole v naravi. Omejeno jim je 

bilo medsebojno druženje. 

5. c razred 

Te informacije so prišle tudi do nas. Ta dejstva sem tudi sam preveril in so najverjetneje točna. Imeli so 

težave s pisnimi opomini zaradi čipsa, otrokom se je prepovedalo druženje z izpostavljenimi učenci in s 

strani določene učiteljice so bile izrečene neustrezne pripombe in ogovarjanja. Te pripombe je tudi več 

staršev podalo predstavnikom staršev 5. razredov. Ta učiteljica je celotni 5. c razred besedno poteptala in 

več teh otrok ni želelo govoriti o dogajanju v šoli v naravi doma staršem, oz. so bili psihično izžeti. 
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Otroci so bili v šoli v naravi tudi brez mobilnih telefonov, kar starši zelo podpiramo. Rečeno jim je bilo, 

da se bodo imeli priložnost staršem javiti, kar pa se je zaradi nekaterih dejanj potem učencem tudi 

prepovedalo, da bi morebiti o tej temi ali stiskah javljali domov. 

Mnenje staršev je, da takšna učiteljica v prihodnje na takšnih dogodkih nima več kaj iskati. 

Prosimo, da ravnatelj učiteljico vzame pod drobnogled in zadevo temeljito razišče in učiteljico tudi 

opozori oz. sankcionira. 

Nasploh pa bi šolo v naravi pohvalili, hrana je bila super, otroci so pretežno uživali. 

Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

Ta informacija je zame nova in do sedaj še ni prišla do mene. Zadevo bom dodatno preveril, kaj se je v 

zvezi s tem dogajalo. Glede na hude obtožbe prosim starše za pisni dokument o dogodkih v šoli v naravi. 

7. a razred: glede vpisov v Lopolis, kakšni so kriteriji za vpis oz. kakšne so ob vpisih lahko kazni za 

učence? Določenim naj bi bila tudi prepovedana udeležba izleta. 

Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

V skladu z internim pravilnikom se morajo vsi prekrški vpisovati v Lopolis. Kot prekrški se šteje vse, 

kar je v skladu s Pravilnikom šolskega reda. 

Učenci in starši ste s tem seznanjeni. Ločimo med lažjimi, težjimi in najtežjimi oblikami prekrškov.  

Težjim prekrškom sledi izrek vzgojnega opomina in individualizirani vzgojni načrt, ki ga pripravimo 

skupaj s starši, ki s tem soglašajo. Skrajni ukrep je lahko tudi prepoved nečesa nadstandardnega (izlet).   

7. a razred 

Učiteljica Tamara Kranjc Roškar nas je poklicala glede sprejema učenca pri projektu Erasmus. Želel 

sem dobiti več informacij glede dogajanja, tujega učenca, naših obveznosti, oskrbe itd. Ker mi učiteljica 

tega dokumenta oz. informacij ni podala ali želela podati, se potem sam tudi nisem mogel odločiti za 

sprejem tega otroka. Moj otrok pa o tem ne more sam odločati! 

 

8. b razred  

Mi smo sprejeli deklico iz Španije, ker je bila hči sama udeleženka projekta Erasmus na obisku v Španiji 

v lanskem šolskem letu. Projekt je zelo obširen in tudi sami smo prejeli zelo malo informacij.  

 

Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

Vedno najprej vprašamo učence, ki sodelujejo v projektu, da doma povprašajo starše o možnostih 

nadaljevanja oz. nastanitve učencev. V zadnjem projektu je bilo planirano, da pride 15 otrok, prišlo jih je 

18, planirano je bilo 6 odraslih, prišlo jih je 10. Posledično je potrebna reorganizacija, mi moramo 

zagotoviti nastanitve, prevoze itd. 

To je res garaško delo in še neplačano. Vztrajamo pri tem, da učenec, ki gre v drug kraj dotičnemu 

učencu/ki, potem tudi sprejme le-tega iz tujega kraja, seveda pa to vedno ni mogoče. In največ štejejo 

stiki ter ohranjanje le-teh, kar je bistvo tega projekta. 
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6. a razred 

Starši so slišali, da so učitelji/ice izrazili mnenje, da v Erasmus projektih ne bodo več sodelovali. 

Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

Če so določeni učitelji oz. učiteljice izrazile to mnenje, še ne pomeni, da bo šola izpustila te projekte. 

Učiteljica Romana Slavič Žnuderl je dve leti dobesedno garala za ta projekt. Imamo pa še ostale učitelje, 

ki so pripravljeni se soočiti s tem izzivom. 

3. b razred 

Starši pogrešajo obvestilo s strani vodstva šole glede odsotnosti učiteljice – razredničarke, oz. sprašujejo 

na koga se lahko starši oz. otroci obračajo. 

Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

Hvala za opombo. Uradnega sporočila res nismo poslali, nadejamo se vrnitve razredničarke še v tem 

šolskem letu, nadomestna razredničarka pa je znana.  

3. b razred 

Otroci tožijo, da so pri prehrani premajhni obroki, predvsem malo je juhe, solate… Otroci, ki recimo juhe 

ne pojedo, ostale hrane tudi ne morejo vzeti več - dodatno. 

Odgovor ravnatelja Dejana Kokola 

Informacijo bom posredoval v kuhinjo. Kuharice vedno vzpodbujajo, da tudi če otroci nečesa ne jedo, naj 

hrano vsaj poskusijo. 

4. b razred 

Tudi sami smo bili deležni slabih informacij glede Erasmusa. 

Kot drugo – šola v naravi – otroci so bili zaradi nekaj (2-3) neposlušnih otrok zaprti v sobah, kaznovani 

so bili torej vsi in ne samo dotični učenci. Nekaj jih je posledično doživelo tudi psihične stiske in želodčne 

težave. 

Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

Vzeto na znanje in bomo raziskali zadevo, tako kot sem že povedal. 

9. c razred 

Valeta v devetem razredu – glede prostora smo dogovorjeni. Nekateri bi želeli povabiti tudi stare starše, 

imajo pa težavo, saj je samo približno 180 stolov v za to namenjenem prostoru. 

Kot drugo – finance. Valeta ima uradni in neuradni del in učenci ne želijo ostanka zbranih sredstev (šolski 

plesi …) dati v šolski sklad. 

V neuradnem delu si starši tudi ne želijo preveč zalagati svojih sredstev v »after party«, kjer skoraj ni 

meja, ampak si želijo enakomernejše prerazporeditve že zbranih sredstev, za katera so se učenci zelo 

trudili. 
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Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

Šola nima s sredstvi ničesar, verjetno je pobuda prišla s strani razrednikov. S sredstvi razpolagajo učenci 

sami, razredniki jih le usmerjajo, kam naj dajo denar (majice, snemanja …). Razgovor se pelje tudi z 

razredniki glede porabe… 

Skupni program bo trajal približno dve uri. 

Odgovarja pomočnica ravnatelja Nuša Zagorc 

Naj dodam, da je po lanski valeti ostalo in se zavrglo zelo veliko hrane v šoli, ki so jo za starše pripravile 

naše kuharice, ker so starši hitro odšli na svojo zabavo. 

9. c razred 

Potem res nima smisla, da si šola dela stroške s tem. Za nekaj minut druženja po valeti in pred neuradno 

zabavo bi bilo dovolj le nekaj soka in peciva, kar se bo na ustrezen način tudi predstavilo staršem. 

6. c razred 

Pohvala za (smučarsko) šolo v naravi. Otroci so se imeli super, veliko so se igrali in družili. 

5. c razred 

Od staršev sem prejel informacijo, da je bilo na vabilu za šolski zobozdravstveni pregled zabeležena nošnja 

maske. Prosimo, da se to v bodoče izbriše. 

Odgovarja pomočnica ravnatelja Silva Vračko 

V jeseni nam ZD Gornja Radgona pošlje navodila. Do sedaj nismo dobili novih. Zadevo sem rešila sama 

in to izbrisala. Prav tako sem izbrisala del obvestila za zobne ščetke in pasto, čeprav tudi tega iz ZD niso 

sporočili. 

6. a razred 

Vpis v Lopolis – nekateri učenci naredijo poln list domače naloge in ker le ene nekdo ne naredi, se ga 

vpiše. Nekdo, ki pa naloge sploh nima, pa se ga le opozarja. Kakšni so kriterij ali so različni? 

Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

Vpis v Lopolis je mišljen tudi kot obvestilo – opozorilo staršem. Pravilnik je za vse enoten. Naloga ni 

namenjena kaznovanju, ampak utrjevanju znanja. Če učitelj da nalogo, bi jo moral tudi preveriti.  

Lopolis ne sme biti metoda ustrahovanja. 

 

8. c razred 

Imeli smo sestanek za London, kjer nam je agentka tudi pojasnila, da je lahko učenec s preveč vpisi v 

Lopolis, umaknjen iz liste za London. V kratkem plačamo že prvi obrok in nas zanima, kaj v Lopolisu 

lahko pretehta odločitev. 

Kako kaže z zaključnim izletom za osmi razred? Učenci bojda še nimajo informacij. 
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Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

Naloge definitivno niso tehten razlog. Tujina je visoki nadstandard in zato se v glavnem gleda in premisli 

vedenjska problematika učenca, učenke. 

Odgovarja pomočnica ravnatelja Nuša Zagorc 

Zaključna ekskurzija je zabeležena v letnem delovnem načrtu šole (LDN), objavljenem na spletni strani 

šole. Učenci osmih razredov gredo v sredo, 19. 6. 2024 na Notranjsko, ogled Cerkniškega jezera, Križne 

jame idr.. Šolski koledar se redno osvežuje. 

 

6. a razred 

Primer deklice iz Šoštanja – samomor. Zakaj se otroci o tem v šoli ne pogovarjajo? Preventivne dejavnosti 

so zmeraj dobrodošle. 

Odgovarja ravnatelj Dejan Kokol 

V šoli se ogromno dela na duševnem zdravju otrok. V tednu otroka se je tematika posvetila ravno 

duševnemu zdravju, imeli smo tudi zunanje predavatelje. 

Tudi o nasilju se na šoli veliko pogovarjamo in nismo imuni nanj. Izstopa predvsem psihično – verbalno 

nasilje. Apeliramo tudi na pozornost vas staršev, ker se lahko hitro zalomijo stvari tudi v na zunaj idealni 

družini. Nahajamo se seveda v zelo težkih časih in izzivih, tudi lanski dogodek v Srbiji (morija na šoli) ni 

pozabljen in smo se o njem veliko pogovarjali tudi z učenci. Kar nekaj jih je doživelo tudi stisko, ker si 

niso znali razložiti teh informacij. 

Na šoli imamo dobro svetovalno službo, ki pa pregoreva. Imamo štiri strokovne delavke in dodatno 

strokovno pomoč 8 – 9 sodelavk, ki bi lahko delale cele dneve. Še vedno se soočamo s posledicami korone, 

ki je pospešila negativne zgodbe. Ko med učenci prihaja do pornografske vsebine tudi v četrtem razredu 

in navzdol, kar se dogaja, smo zavozili kot družba. O tem se doma starši z otroci praviloma ne pogovarjate 

in otroci imajo na telefonih neomejen dostop povsod in do vseh vsebin. Tudi nasilje na spletu nima meja. 

Tudi po predavanju učencem s strokovnjaki določene stvari ne zaležejo za dolgo, že čez kakšen teden ali 

dva, se dogodki spet ponovijo. 

Odgovarja pomočnica ravnatelja Nuša Zagorc 

Med učenci sem naredila raziskavo uporabe telefonov. Rekorder med otroki, je na telefonu preživel tudi 

14 ur na dan! 

Odgovarja pomočnica ravnatelja Silva Vračko 

S pomočnico Nušo Zagorc sva se namerno peljali čez avtobusno postajo v popoldanskem  času. Najina 

ugotovitev je bila, da je večina otrok na telefonih in le majhna skupina  se je pogovarjala. 

Letos sta bili odkriti dve večji igralni skupini med učenci 4. in 5. razredov, ki so bili na telefonu in igrali 

igre tudi ponoči ob dveh zjutraj in dlje. Starši niso vedeli o tem ničesar. Posledično so ti otroci potem med 

poukom dobesedno spali. Kot družba bi morali paziti na to odvisnost! 
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K5.) Razno: 

Predsednik Sveta staršev Tomaž Munda se je zahvalil vsem za navzočnost, za vse pobude, predloge in 

pohvale. Sejo je zaključil ob 18.18h. 

 

 

Gornja Radgona, 21. 5. 2024 

 

Zapisal: Matej Hafner                 Ravnatelj: g. Dejan Kokol 

             Predsednik sveta staršev: g. Tomaž Munda 


